

---

## Møtereferat

---

Til stede: Brynjulf Owren, leder, Eilif Hugo Hansen, Finn Arve Aagesen, Signe Elise Livgard, Steffen Oppermann, Sølvi Sønvisen, Tor Engebret Onshus, Trond Aalberg, Aslak Bakke Buan, Per Thomas Martin Tybell, Kristian Kjesbu Drøsshaug

---

Forfall: Vojislav Novakovic, Ulf Österberg, Marius Irgens, Jo Eidsvik, Jon-Andreas Støvneng, Pawel Sikorski, Eric Monteiro

---

Kopi til:

---

Gjelder: Studieutvalget IME

---

Møtetid: Torsdag 01. oktober  
klokken 10:15 – 12:00

Møtested: G144 Rådrommet Elektrobygget

---

Signatur:

### Sak 1: Kvalitetsmeldingen

Alle studieprogramledere skal gjennomføre evaluering av sitt studieprogram og levere studieprogramrapport til fakultetet før 1. desember.

IME benytter seg av den generelle malen for NTNU.

Statistikkrapporten fra sentralt hold vil komme i tidsrommet 15.-31. oktober.

Det ytres ønske om å motta denne statistikken i word eller excelformat heller enn pdf.

### Sak 2: Tilleggsprofiler. Nesten ingen søkere i høst, hva gjør vi videre?

Statistikken viser at det kun var en student som benyttet seg av dette tilbudet i år.

Mulige årsaker:

- Fremkommer ikke tydelig hva som er fordelene med å velge denne løsningen i forhold til å velge frittstående emner.
- Problematisk med tanke på kollisjon på timeplanen og eksamen.
- Vanskeligheter med å nå frem til studentene med tilstrekkelig informasjon. Varierende relevans for de forskjellige programmene dermed er ikke felles informasjonsmøter egnet sted for dette.

Må forsøke å få til en plan for vårsemesteret med tanke på rekruttering.

Er nødt til å koble på studieveiledere, er ikke tilstrekkelig med kun koordinatoransvarlig.

---

**Postadresse**

7491 Trondheim

**Org.nr.** 974 767 880

E-post:

postmottak@ime.ntnu.no

<http://www.ime.ntnu.no>

**Besøksadresse**

Elektrobygget E2

O.S. Bragstads plass 2

Gløshaugen

**Telefon**

+ 47 73 59 42 02

**Telefaks**

+ 47 73 59 36 28

Tlf: + 47

**Sak 3: IU-utvalg orienterer ved John Krogstie**

Skal arrangere seminar 26. november.

Hovedtema: Studenter som ressurs, for hverandre og for faglærer.

Vil adressere erfaringer og komme med innspill for å videreutvikle undervisningen.

Digital eksamen er et aktuelt tema. Ønsker å se på mulighetene for å utnytte denne eksamensformen til å evaluere og gi tilbakemelding på studentenes prestasjoner.

Viktig å presisere at digital eksamen innebærer alle delvurderinger underveis og ikke kun endelig eksamen.

Ønsker innspill fra fakultetet og instituttene på hvordan man kan utnytte mulighetene digital eksamen gir i forhold til dette.

Studieutvalget ønsker å få se hvordan digital eksamen er blitt gjennomført ved andre institusjoner for å danne seg et bilde av hvordan dette kan fungere ved NTNU.

IU-utvalget følger opp dette.

**Sak 4: Innspill til wikisider for periodisk studieprogramevaluering**

Forskjellige meninger om hvorvidt det er behov for eksterne parter ved slike evalueringer. Ett forslag om å begrense det til kun en ekstern deltaker.

Det etterlyses et behov for en mal for hvordan dybdeevalueringer skal gjennomføres.

Presiseres at det er viktig med et klart og tydelig mandat når man nedsetter slike komitéer. Må være en klar bestilling på hva man ønsker fra komitéen.

**Orienteringssaker**

- **ForVei**

ForVei skal avvikles.

En mulighet som er oppe til vurdering er å opprette en ny stilling ved fakultetet for å erstatte dette tilbudet.

Tilbakemeldinger fra programledere og studenter tyder på at den individuelle veiledningen fungerte bedre enn den i plenum.

- **Teknostart**

Et FUS-oppnevnt utvalg vurderer endringer i opplegget for Teknostart. Innspill sendes inn til BO.

- **Kollegabasert veiledning**

Pilot starter i dag.

Over nyttår vil denne ordningen kunne trappes opp, da er det mulig at deltakelse ikke lenger blir utelukkende på frivillig basis. Saken skal behandles i fakultetets ledergruppe 28. oktober.

- **Omfang av begrunnelse og klagesaker**

Det ble ikke tid til dette punktet.

- **Ny SFU-runde**

Se vedlegg.

- **Tilleggssak som ble tatt opp i møtet**

Det etterlyses behov for større undervisningsrom. Det er forståelse for at man ikke kan etablere nye lokaler på kort sikt men man ønsker bedre utnyttelse av allerede eksisterende areal.

Det foreslås at man oppretter en gruppe som skal se på mulighetene for dette.

Alle studieprogramledere og ansvarlige for grunnundervisning vil kontaktes og forespørres om de ønsker å delta i en slik gruppe. Eventuelt oppfordres til å spille inn sine behov og ønsker til en slik gruppe.

**Vedlegg:**

1: «Presentasjon – SU 01.10.15»

Presentasjon benyttet av Brynjulf under møtet.